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Folketingsmedlem Hans Kristian Skibby  (Dansk Folkeparti) har den 13. 
april 2005 stillet mig følgende spørgsmål nr. S 756, som jeg hermed skal 
besvare.

Svaret vedlægges i 80 eksemplarer.

Spørgsmål nr. S 756:

"Vil ministeren med henvisning til artikler bragt i Vejle Amts Folkeblad af 
6. april 2005 og Horsens Folkeblad af 8. april 2005 belyse regeringens 
intentioner omkring nedsættelse af afgiften på bio-brændsel, idet for-
manden for Folketingets Energiudvalg åbner op for en nedsættelse, samt 
oplyse om regeringens handlingsplan og økonomien heri set i relation til 
det i regeringsgrundlaget aftalte omkring fremme af bio-brændsel?"

Svar:

Af regeringsgrundlaget fremgår det, at regeringen vil styrke udviklingen af 
grøn teknologi, bl.a. på brændstofområdet. Det vil fremgå af regeringens 
kommende langsigtede energistrategi, som offentliggøres inden sommerfe-
rien, hvordan vi agter at gribe dette an. Regeringen ønsker, at udviklingen 
fremmes på en omkostningseffektiv måde.

Med venlig hilsen

Flemming Hansen


